
Vragen van de fractie van D66 over de spoorlijn Almere-Utrecht-Breda 

In het coalitieakkoord staat het volgende over de spoorlijn Almere-Utrecht-Breda, ook wel de AUB- 

of Europalijn genoemd: 

“Spoorvervoer is een belangrijke drager van het Openbaar Vervoersysteem in onze regio. Daarom is 

voor ons de aanleg van een nieuwe spoorverbinding Almere-Utrecht-Breda belangrijk. Deze zullen we 

blijven bepleiten bij het Rijk en wij nemen geen onomkeerbare ruimtelijke beslissingen die de 

realisatie van deze spoorverbinding onmogelijk maakt.” 

De verbreding van de A27 zou een mooie kans kunnen zijn om de aanleg van bovengenoemde 

spoorlijn ter hand te nemen. Echter, naar ons ter ore is gekomen, heeft men in Den Haag gekozen 

voor de zogenaamde voorkeursvariant E waarin niet wordt voorzien in de aanleg van de AUB-lijn 

langs de A27. Hoewel de Minister van I&M tijdens het AO MIRT van zowel juni 2011 (Lijst van vragen 

en antwoorden, 27 juni 2011, Kst. 32 500A nr. 84) als van juni 2014 (op mondelinge vragen vanuit de 

Kamercommissie) heeft aangegeven een zijligging niet onmogelijk te maken, lijkt deze niet terug te 

komen in de gekozen voorkeursvariant, en daarmee waarschijnlijk ook niet in het (Ontwerp-

)Tracébesluit, dat voor 2016 in de planning staat 

(http://rijkswaterstaat.nl/wegen/plannen_en_projecten/a_wegen/a27/houten_hooipolder/planning

_aanpak/). 

D66 heeft over bovenstaande de volgende vragen: 

1. Welke stappen heeft het college gezet om de spoorverbinding Almere-Utrecht-Breda te 

bepleiten en welke stappen gaat zij nog zetten om ervoor te zorgen dat de spoorlijn niet 

onmogelijk wordt gemaakt, bijvoorbeeld bij de komende MIRT-overleggen? 

2. Hoe neemt het college in haar beleid en lobby richting Den Haag zaken mee als 

a. de MKBA van Goudappel Coffeng die een baten versus kostenratio laat zien van 1,2? 

b. Het feit dat deze spoorlijn voor een robuuster spoorwegnet in de Randstad zorgt 

(door een omleiding richting Rotterdam/Den Haag via Breda mogelijk te maken) en 

voor een betere aansluiting met Brabantstad zorgt? 

c. De mogelijkheid voor een treinstation op Utrecht Science Park ‘De Uithof’ bij aanleg 

van deze spoorlijn? 

3. Hoe geeft het college zelf inhoud aan het niet nemen van “onomkeerbare ruimtelijke 

beslissingen die de spoorlijn onmogelijk maken” vooruitlopend op een verbrede A27? 

4. Wanneer en hoe informeert het college Provinciale Staten als mocht blijken dat de spoorlijn, 

ondanks haar inspanningen, inderdaad onmogelijk is of wordt? 

 

Met vriendelijke groet en hoogachtend, 

Ivo Thonon 

Fractie D66 


